
 
 
 
 
Forslag om et samlet fakultet for DNF og AMEK 
 
Høringsinnspill fra fakultet for lærerutdanning og pedagogikk  
 
 
 
Forslaget med videreføring av dagens tre skoler som Den norske filmskolen, Den norske tv-skolen og 
Den norske spillskolen, men i et samlet fakultet, støttes.  
 
De to fakultetene som i dag organiserer disse miljøene er hver for seg for små til å ivareta de 
administrative oppgavene som må til for å understøtte den faglige aktiviteten, og sårbarheten i de 
enkelte administrative fagområdene blir stor. En sammenslåing med felles ledelse og felles 
administrasjon vil gjøre organisasjonen mindre sårbar. I administrative linjer oppleves stadig 
frustrasjon/fortvilelse fra de små fakultetene over at de ikke har folk/ penger/ kompetanse/kapasitet 
til oppgaver som blir pålagt. Det blir for stort skille mellom små og store fakultet. Dette bidrar til en 
sentraliseringsiver for å hjelpe de små fakultetene, noe som oppleves uheldig.  En sammenslåing av 
de to fakultetene vil gi en mer likeverdig størrelse på fakultetene i HINN, og vil være bra for den 
helhetlige samhandlingen og oppgaveløsningen.   
 
Vi mener en felles administrasjon og ledelse vil kunne utgjøre en mer hensiktsmessig ramme rundt 
den faglige aktiviteten, og vil kunne bidra til mer spesialisert administrativ støtte for fagmiljøene.   
 
Vi legger til grunn at ny organisering ikke vil være til hinder for samhandling med de enkelte 
fagmiljøene, hverken faglig eller administrativt.  Eksempelvis mellom Spillskolen og 
lærerutdanningen ved LUP, og når det gjelder eksamensgjennomføring for spillmiljøet på Hamar.  
 
 
 
 
På vegne av Fakultet for lærerutdanning og pedagogikk, 
 Turid Kårhus 
Adm leder.  
  
 


